
(VIDEO/FOTO)  Vlad  Pascu  a
stat, astăzi, față în față cu
părinții  victimelor  sale.
Noul judecător al dosarului 2
Mai va reaudia toți martorii
23 mai 2024 12:32

Pentru  prima  dată  de  la  declanșarea
dosarului 2 Mai, Vlad Pascu a stat, față
în  față,  cu  familiile  victimelor  sale.
Proaspăt  tuns,  îmbrăcat  la  patru  ace,
tânărul a stat, tot timpul cu fața către
noul judecător din dosarul 2 Mai: Carmen
Claudia Berevoescu. 
Vlad  Pascu  a  fost  adus  de  duba  penitenciarului  cu  câteva
minute înainte de începerea procesului.

După  zeci  de  minute  de  dezbateri  ale  avocaților  tuturor
părților, noul magistrat, Carmen Claudia Berevoescu, a respins
schimbarea încadrării juridice din ucidere în culpă în omor și
a  respins,  de  asemenea,  declararea  nulității  judecării  în
procedură simplificată, cu recunoașterea vinovăției.

“Nu s-a reținut, prin încheierea aprobării cererii de recuzare
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că s-au fi încălcat prevederile legale”, a motivat magistratul
decizia. “Însă, pentru că am constat că s-a încălcat procedura
lurări jurământului și pentru că doresc să audiez părțile,
inclusiv pe inculpat, dacă va dori acest lucru. De aceea se
impune readministrarea probatoriului“.

Judecătorul Carmen Claudia Berevoescu a stabilit ca termen de
judecată data de 7 iunie.
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Vlad  Pascu,  șoferul  care  a
ucis doi tineri anul trecut,
este așteptat la Judecătoria
Mangalia
23 mai 2024 12:32
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Procesul lui Vlad Pascu are, astăzi, un nou termen: va fi
audiat tatăl Robertei, tânăra ucisa de șoferul drogat, la 2
Mai, in luna august a anului trecut.

Astazi va fi adus, la Judecatoria Mangalia, si Vlad Pascu.

Familiile  victimelor  vor  da  ochii,  pentru  prima  dată,  cu
ucigașul copiilor lor.

(VIDEO)  Semiran  Abdurefi,
candidatul  USR  pentru
Primăria Mangalia: Trebuie să
demonstrăm  ce  am  reușit  să
facem pentru comunitatea care
ne-a  ales  în  funcțiile
publice
23 mai 2024 12:32
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Ni se spune, deseori, să spunem și să
dezbatem proiectele pe care vrem să le
propunem  pentru  Mangalia,  pentru
comunitate. Eu spun exact invers: haideți
să spunem ce am făcut din pozițiile de
aleși public, din mandatele pe care ni
le-ați încredințat.
Iată  că,  ieri,  s-a  încărcat  în  SICAP  proiectul  de  Tren
Metropolitan, mai precis elaboarare studiului de oportunitate
pentru cel mai ambițios proiect ce va duce la dezvoltarea
socio-economică a județului.

Până în toamnă vom avea acest studiu finalizat, iar apoi vom
intra în linie dreaptă în realizarea acestui proiect. Vom
ajunge, rapid, în orice direcție din județul Constanța cu
trenul.

Vom electrifica și vom moderniza toate liniile ferate din
județ, așa că vom schimba, radical, modul în care ne vom
deplasa în județ.

Acesta este unul dintre proiectele prioritare din programul de
dezvoltare  județeană  pe  care  USR  Constanța  și  l-a  asumat
public încă din 2020.

Am candidat cu aceasta viziune îndrăzneață, pe care multi o
considerau imposibilă, iar munca noastră a început încă din
primul an de la alegeri.



De atunci, am depus eforturi considerabile și constante pentru
a  putea  fi  realizată  documentația  necesară  contractării
studiului de oportunitate care va sta la baza acestui proiect
de mobilitate care va transforma total modul în care ne vom
deplasa în județul Constanța.

Vă mulțumesc pentru sprijin și pentru încredere!

https://editiadesud.ro/wp-content
/uploads/2024/05/436257396_136923
8091133821_2836875045439136609_n.
mp4

Comandat de Uniunea Salvați România,
pentru Ediția de Sud, www.editiadesud.ro

CUI mandatar financiar coordonator: 41240005

Pe aceeași temă:

USR Mangalia a depus, astăzi, candidaturile pentru funcțiile
de primar și de consilieri locali

Semiran Abdurefi, candidatul USR pentru Primăria Mangalia:
„Tinerii  trebuie  susținuți,  lor  trebuie  să  le  asigurăm
viitorul”

Semiran  Abdurefi,  candidatul  USR  Mangalia  la  funcția  de
primar – Principalele 16 realizări în calitate de consilier
județean
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Atenție!  Se  sistează
furnizarea  apei  potabile  în
Saturn
23 mai 2024 12:32

În  vederea  executării  lucrărilor  de
racordare  la  sistemul  centralizat  a
noilor conducte de alimentare cu apă din
Stațiunea  Saturn  (municipiul  Mangalia),
se va întrerupe furnizarea apei potabile
timp de 12 ore, începând de joi seara, 23
mai  2024  –  ora  22.00,  până  vineri
dimineața, 24 mai 2024 – ora 10.00.
Vor fi afectați de lipsa apei toți consumatorii din stațiunea
Saturn.

Investiția face parte din Contractul de Lucrări – CL17 “Rețele
apă și canalizare Mangalia Nord și Stațiuni”, în valoare de
aproximativ 29 mil. lei, derulat prin Programul Operațional
Infrastructura Mare (POIM).

Amintim consumatorilor că investițiile pentru modernizarea și
dezvoltarea  sistemelor  de  alimentare  cu  apă  potabilă  sunt
efectuate  în  beneficiul  lor  pe  termen  lung  și  vizează
asigurarea unor servicii ireproșabile și implicit creșterea
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calității vieții.

Prin  implementarea  acestora  se  realizează  îmbunătățirea
capacității  de  transport  și  distribuție  a  apei  potabile,
asigurarea  debitului  de  alimentare  și  a  calității  apei,
reducerea pierderilor în rețeaua de distribuție, siguranța și
continuitatea furnizării serviciilor.

VIDEO/FOTO  Echipa  PSD
Mangalia,  coordonată  de
candidatul la Primarie, Paul
Foleanu a continuat să ia la
pas Cartierul Coloniști
23 mai 2024 12:32

Echipa  PSD  Mangalia,  coordonată  de
candidatul  la  Primarie,  Paul  Foleanu  a
continuat  să  ia  la  pas  Cartierul
Coloniști.
La  unison,  cetățenii  au  spus  că  vor  drumuri,  trotuare  și
borduri. În zile ploioase, strîăzile devin impracticabile, din
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cauza noroiului, iar în restul perioadelor, oamenii se umplu
de praf.

Nu în ultimul rând, oamenii se plâng de lipsa locurilor de
muncă, a scăderii puterii de cumparare și a indiferenței cu
care îi tratează Primăria.
Mangalia are nevoie de schimbare, iar singurii care o pot
aduce sunt cetățenii.

Tu contezi! Tu faci schimbarea!
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Comandat de Partidul Social Democrat, filiala Constanța

Executat de SC News Edit Media SRL, portal www.editiadesud.ro

CMF 21240002

Pe aceeași temă:

(VIDEO) Paul Foleanu, candidatul PSD la Primăria Mangalia:
„Ne angajăm să producem SCHIMBAREA. Mangalia va fi cel mai
frumos oraș stațiune din România”

Constanța:  A  fost  sistată
furnizarea  apei  potabile  pe
strada Mircea cel Bătrân
23 mai 2024 12:32

Echipele RAJA intervin astăzi – 22 mai 2024, în
vederea executării lucrărilor de remediere a unor
avarii survenite la nivelul sistemului de alimentare
cu  apă  din  zonele  UMC  și  Teatrul  de  Stat,  din
municipiul  Constanța.  Pentru  realizarea  acestor
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operațiuni, se întrerupe furnizarea apei potabile în
intervalul orar 09.00 – 15.00.

Vor fi afectați de lipsa apei consumatorii de pe
strada Mircea cel Bătrân – tronsonul delimitat de
intersecțiile cu bulevardele Mamaia și Ferdinand.

Ne  cerem  scuze  pentru  neplăcerile  create
utilizatorilor  din  zonă,  pe  care  îi  asigurăm  că
echipele  de  intervenție  vor  face  tot  posibilul
pentru finalizarea lucrărilor și reluarea furnizării
apei în cel mai scurt timp.

Claudia  Carmen  Berevoescu,
președintele  Judecătoriei
Mangalia, a preluat dosarul 2
Mai
23 mai 2024 12:32

Președintele  Judecătoriei  Mangalia,
Claudia  Carmen  Berevoescu,  va  prelua
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dosarul  2  Mai  de  la  Ancuța  Popoviciu,
după ce magistratul a fost transferat la
Constanța.
Claudia Carmen Berevoescu, președinta Judecătoriei Mangalia,
este noul judecător care se va ocupa de dosarul lui Vlad
Pascu, arată Antena 3 CNN.

Carmen Berevoescu are grad profesional de magistrat de Curte
de Apel și este președintele Judecătoriei Mangalia.

Aceasta urmează să decidă dacă dosarul va fi reluat de la zero
sau nu după ce Ancuța Popoviciu a fost recuzată și mutată la
Constanța.

Ea va fi mâine la prezidiu în cazul dosarului 2 Mai, în locul
Ancuței Popoviciu, care a fost transferată începând cu data de
1 iunie la Judecătoria Constanța.

Iată  unde  sunt  amplasate,
săptămâna  aceasta,
containerele  pentru  deșeuri
voluminoase  ale  Polaris  M
Holding
23 mai 2024 12:32
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Săptămâna aceasta, containerele speciale
pentru colectarea deșeurilor voluminoase
sunt  amplasate  în  cartierele  Abator  și
Far:  strada  Stadionului,  bl.H16A
(platforma  038)  și  aleea  Stânjeneilor,
lângă cămin SOCEP (platforma 100).
Ce  puteți  depozita  în  aceste  containere:  mobilier  vechi
deteriorat, canapele, rafturi, dulapuri, saltele, uși, obiecte
de uz sanitar, mochete, calorifere, etc.

Ce NU puteți depozita în aceste containere: deșeuri menajere,
deșeuri rezultate din construcții sau demolări, deșeuri de
echipamente  electrice  și  electronice,  deșeuri  reciclabile
(hârtie, carton, plastic, metal, sticlă).

Graficul  de  colectare  a  deșeurilor  voluminoase  poate  fi
consultat  pe  site-ul  Primăriei  Municipiului  Constanța,  la
secțiunea „Mediu”.

În afara acestor bene amplasate temporar în toate cartierele
orașului,  constănțenii  pot  duce  permanent  deșeurile
voluminoase la centrul de colectare situat pe bulevardul Aurel
Vlaicu, nr.290 A, telefon: 0723 372 163.

Depozitarea sau abandonarea pe domeniul public al municipiului
Constanța  a  deșeurilor  constituie  contravenție  și  se
sancționează  conform  normelor  legale  în  vigoare.



Av.  Elena  Cerchez,  candidat
la Consiliul Local din partea
PSD:  „Puterea  şi  unitatea
echipei  noastre  vor  aduce
schimbarea în Mangalia!”
23 mai 2024 12:32

Avocat  din  anul  noiembrie  2004,  Elena
Cerchez  candidează  pentru  un  loc  în
Consiliul Local Mangalia din partea PSD
Mangalia.

Aţi intrat de curând în politică. Ce v-a determinat să
faceţi acest pas deloc simplu?

Atmosfera  tristă  a  oraşului  în  care  m-am  născut,  lipsa
acestuia de vlagă, de energie, m-au determinat să intru în
politică.

Mai exact, ce vă nemulţumeşte?

Aspectul  învechit  al  oraşului,  lipsa  locurilor  de  muncă,
plecarea unui număr foarte mare de cetăţeni tineri şi maturi
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în străinătate, în căutarea unui trai mai bun, infrastructura
care lasă de dorit, lipsa evenimentelor şi a posibilităţilor
de distracţie.

Ce soluţii ar exista pentru redresarea oraşului?

Reanimarea  turismului,  domeniu  de  care  depinde  întreg
municipiul. Suntem, teoretic, bogaţi, avem şase staţiuni de
interes naţional care ne-ar fi putut aduce sume uriaşe de bani
la buget şi zeci de mii de turişti.

Din păcate, însă staţiunile au rămas încremenite în timp,
agenţii  economici  şi  comercianţii  nu  sunt  stimulaţi,
sprijiniţi,  ci,  dimpotrivă,  sunt  împovăraţi  cu  taxe  şi
impozite exagerat de mari.

Dispariţia evenimentelor de anvergură, care au făcut, cândva,
Mangalia  cunoscută  atât  în  ţară,  cât  şi  în  străinătate
(Festivalul  Callatis,  Liberty  Parade,  Lumină  de  la  Malul
Mării, Zile şi Nopţi de Literatură etc.), lipsa trotuarelor
din staţiuni, drumurile distruse, clădirile dezafectate, toate
duc  la  activităţi  turistice  de  scurtă  durată,  cu  puţini
turişti  care  pleacă  cu  un  gust  amar,  preferând  alte
destinaţii,  cum  ar  fi  Bulgaria,  Grecia  şi  Turcia.

Apoi, se pot crea locuri de muncă prin atragerea şi stimularea
investitorilor  care,  cu  siguranţă,  şi-ar  dori  să  deschidă
afaceri în zona noastră.

Din  perspectiva  profesiei  de  avocat,  care  sunt
situaţiile mai puţin plăcute pe care le întâlniţi cel
mai frecvent?

Am constatat cu tristeţe faptul că numărul divorţurilor este
într-o continuă creştere. Iar această statistică sumbră o pun
pe seama plecării unuia dintre soţi să lucreze în străinătate,
deoarece la Mangalia, salariile sunt departe de a  asigura un
trai decent. În plus, locuri de muncă nu există, multe unităţi
închizându-şi porţile din cauza taxelor mari şi a scăderii
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puterii de cumpărare. Astfel, distanţa, comunicarea tot mai
limitată, duc la destrămarea multor familii, iar cei care au
cel mai mult de suferit sunt copiii.

Ce v-aţi propus să realizaţi în calitate de consilier
local? 

Împreună cu echipa din care fac parte, ne vom îndrepta atenţia
în primul rând către cetăţeni, indiferent de statut, venit,
etnie.

Vom veni în sprijinul celor cu posibilităţi materiale reduse.

Vom  accesa  fonduri  europene  pentru  infrastructură,  pentru
drumuri,  trotuare  atât  în  oraş,  cât  şi  în  staţiuni.  Vom
relansa evenimentele care ne-au făcut cunoscuţi în ţară şi în
străinătate.

Vom încuraja agenţii economici să se dezvolte, îi vom ajuta pe
cei  cu  activităţi  turistice  să  atragă  cât  mai  mulţi
vizitatori.

Vom fi partenerii de dialog ai tuturor. Mangalia merită să
redevină un oraş apreciat, atractiv, liniştit şi dezvoltat,
pentru că potenţial există din plin.

Spuneţi-ne câteva lucruri despre dumneavoastră

Sunt şi consilier în cadrul Consiliului Baroului, de aceea mă
implic în rezolvarea problemelor colegilor şi a profesiei în
general. Îmi place să fac sport, să citesc şi să călătoresc,
doar  că  acest  din  urmă  hobby  îl  practic  destul  de  rar,
deoarece programul încărcat nu-mi permite.

Dacă  voi  ajunge  consilier  în  cadrul  Consiliului  Local
Mangalia,  voi  sprijini  toate  proiectele  de  interes  local
pentru oraşul meu natal. Puterea şi unitatea echipei noastre
vor aduce schimbarea în Mangalia.

Schimbare de care Mangalia are, în prezent, mare nevoie.
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Pe aceeași temă:

Noi suntem pregătiți de schimbare! Voi ce alegeți pe 9 iunie?
Paragină sau schimbare?

Primarul  Cristian  Radu  s-a  ales  cu  plângere  din  partea
candidatului PSD Mangalia, Paul Foleanu pe motiv că încalcă
legea electorală!

(VIDEO) Paul Foleanu, candidatul PSD la Primăria Mangalia:
„Ne angajăm să producem SCHIMBAREA. Mangalia va fi cel mai
frumos oraș stațiune din România”

Noi suntem pregătiți de schimbare! Voi ce alegeți pe 9 iunie?
Paragină sau schimbare?

 

Se  sistează  furnizarea  apei
potabile pe aleea Nalbei din
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Constanța
23 mai 2024 12:32

În  vederea  executării  lucrărilor  de
remediere  a  unei  avarii  survenite  pe
conducta  de  alimentare  cu  apă,  cu
diametrul de 150 mm, de pe aleea Nalbei
din municipiul Constanța, echipele RAJA
sistează furnizarea apei potabile, astăzi
– 22 mai 2024.
Astfel, în intervalul orar 08.30 – 15.00, sunt afectați de
lipsa apei consumatorii din zona Casa de Cultură și cei din
perimetrul delimitat de străzile: Ale. Nalbei – Poporului –
Baba  Novac  –  I.L.  Caragiale  –  Ale.  Nalbei,  cu  străzile
adiacente și punctele termice din zonă.

 

Judecătoarea Ancuța Popoviciu
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pleacă  de  la  Judecătoria
Mangalia.  I-a  fost  aprobat
transferul  la  Judecătoria
Constanța
23 mai 2024 12:32

Secția  pentru  judecători  a  Consiliului
Superior  al  Magistraturii  (CSM)  a
hotărât, astăzi, transferul judecătoarei
Ancuța Ioana Popoviciu, de la Judecătoria
Mangalia la Judecătoria Constanța.
Transferul magistratului din Mangalia va avea loc începând cu
1 iunie 2024.

Ancuța  Popoviciu  a  reușit  să  fie  contestată  de  familiile
victimelor, dar și de colegii magistrați, după ce a făcut mai
multe gafe în sala de judecată.

Ea l-a strigat în sală pe Sebastian Olariu, tânărul mort în
accidentul  de  la  2  Mai,  iar  pe  mama  Robertei  Dragomir  a
întrebat-o dacă a mers la înmormântarea propriei fiice.
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PSD Mangalia s-a întâlnit cu
cetățenii  din  Cartierul
Coloniști. Aceștia s-au plâns
că  primăria  i-a  ABANDONAT
total
23 mai 2024 12:32

Echipa  PSD  Mangalia  a  continuat,  luni  după  amiaza,  seria
întâlnirilor cu cetățenii din oraș.

Locuitorii din cartierul Coloniști și din zona fostelor barăci
de pe strada MI Dobrogeanu s-au plâns că nu au locuri de
muncă, că nu dispun de drumuri și că au fost uitați de către
Primărie.

Oamenii își mai doresc să intre în legalitate, având în vedere
faptul că Primăria le-a demolat barăcile, astfel că au fost
nevoiți să plece sau să și construiască locuințe pentru care
nu au obținut autorizații.

În ultimii ani, acești oameni, mare parte cu un trai la limita
subzistentei au fost prigoniți de către autoritățile locale,
iar aceasta atitudine trebuie schimbata rapid.

Să nu uitam că timp de 3 ani, cartierul Coloniști a fost lăsat
de  izbeliște,  după  ce  firma  care  trebuia  să  refacă  trama
stradala,  a  plecat,  întrucât  Primăria  nu  i-a  achitat
lucrările.
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Cetățenii  au  fost  nevoiți  să  se  deplaseze,  ani  la  rând,
printre bucăți de asfalt, șanțuri, gropi și mult praf.

Mangalia  înseamnă  nu  doar  Centru,
înseamnă  și  cartiere  mărginașe  și  zone
defavorizate care trebuie sprijinite să
se dezvolte, astfel că toți cetățenii să
ducă  un  trai  decent.  Alege  schimbarea!
Mangalia  merita  o  viață  noua  și
liniștită!
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Pe aceeași temă:

Primarul  Cristian  Radu  s-a  ales  cu  plângere  din  partea
candidatului PSD Mangalia, Paul Foleanu pe motiv că încalcă
legea electorală!

Noi suntem pregătiți de schimbare! Voi ce alegeți pe 9 iunie?
Paragină sau schimbare?

(VIDEO) Paul Foleanu, candidatul PSD la Primăria Mangalia:
„Ne angajăm să producem SCHIMBAREA. Mangalia va fi cel mai
frumos oraș stațiune din România”

Un  bărbat  din  23  August  a
făcut un scandal MONSTRU: Și-
a  dat  foc  la  mașină  și  a
amenințat  că  își  omoară
familia
23 mai 2024 12:32
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Ei sunt polițiștii care au reușit să pună
la  pământ  și  să  îl  încătușeze  pe  un
scandalagiu din satul Dulcești, comuna 23
August.
Potrivit IPJ Constanța, omul și-a dat foc la mașină și apoi a
amenințat că își omoară membrii familiei.

Pe  pagina  de  socializare  a  IPJ  Constanța,  polițiștii  au
povestit cum a avut loc înreg evenimentul:

„Lasă ciocanul jos! Atenție, vom folosi forța!” Așa și-au
început colegii noștri intervenția în satul Dulcești.

Un bărbat incendiase un autoturism și amenința că va da foc
membrilor familiei.

Fiica sa a cerut ajutorul polițiștilor, apelând 112.

Bărbatul a fost rapid dezarmat și încătușat de colegii noștri,
Mihai și Alexandru, de la Poliția Mangalia, care i-au întocmit
și dosar penal.

Ulterior,  a  fost  internat  într-o  unitate  medicală  de
specialitate„.



Dosarul  fostului  ministru
Monica  Macovei,  amânat.
Victima  acesteia  solicită
despăgubiri  de  500.000  de
euro
23 mai 2024 12:32

Latura civilă a dosarului de vătămare din
culpă al Monicăi Macovei a avut termen de
judecată în această dimineață.
La  Judecătoria  Mangalia  a  fost  prezentă  doar  victima  –
Constantin Ilie și avocata acestuia. La acest termen Monica
Macovei nu a beneficiat de reprezentare avocațială, urmând ca
documentele oficiale să îi fie comunicate direct la domiciliu.

Victima,  Constantin  Ilie,  a  spus  că  dosarul  ce  cuprinde
expertiza legală nu este finalizat, întrucât nu este atașată
una dintre evaluările cruciale, cea neurologică. Potrivit lui
Constantin Ilie, programarea la mediul neurolog era pentru 28
mai. Tocmai de aceea, avocata victimei a solicitat un termen
scurt,  urmând  ca  dosarul  de  expertiză  să  fie  completat
săptămânile următoare.

Judecătorul a stabilit următorul termen pe 11 iunie, la ora
9.00.
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În  dosarul  de  vătămare  din  culpă,  Monica  Macovei  a  fost
condamnată  la  6  luni  de  închisoare,  cu  suspendare  sub
supraveghere.

În urmă cu doi ani, pe podul care leagă Mangalia de 2 Mai,
fostul europarlamentar și ministru al Justiției a accidentat,
grav, un motociclist. În urma acestui accident, bărbatul a
rămas cu sechee fizice permanente.

Pe aceeași temă:

(VIDEO) Ce a declarat motociclistul accidentat de Monica
Macovei, fostul ministru al Justiției, la ieșire din sala de
judecată

Un  șofer  de  19  ani  ar  fi
vinovat  de  carambolul  de
aseară,  din  zona  Kaufland.
Cum spun polițiștii că a avut
loc accidentul
23 mai 2024 12:32
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Ieri, 20 mai 2024, în jurul orei 21.13,
polițiștii  din  cadrul  Serviciului
Siguranță  Rutieră  au  fost  sesizați  cu
privire la faptul că, pe DN 39, în afara
localității  Mangalia,  s-a  produs  un
accident rutier.
Polițiștii  deplasați  la  fața  locului  au  constatat  că  un
bărbat, de 19, ar fi condus un autoturism dinspre Mangalia
către Constanța, pe banda 2, nu ar fi păstrat distanța de mers
și ar fi intrat în coliziune cu un autoturism condus de un
bărbat, de 56 de ani, care ar fi fost proiectat pe sensul opus
de mers și ar fi intrat în coliziune cu un alt autoturism
condus de un bărbat, de 57 de ani.

În urma accidentului rutier a rezultat vătămarea corporală
ușoară  a  bărbatului,  de  56  de  ani  și  a  pasagerei  din
autoturismul  acestuia.

Conducătorii auto au fost testați cu aparatele din dotare,
rezultatele fiind negative.

În  cauza  a  fost  întocmit  dosar  de  cercetare  penală  sub
aspectul  săvârșirii  infracțiunii  de  vătămare
corporală  din  culpă.

FOTO cu rol ilustrativ

ACCIDENT  la  intrare  în
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Mangalia,  în  zona  Kaufland.
Circulația este deviată
23 mai 2024 12:32

Un accident rutier a avut loc, în urmă cu
puțin timp în zona Kaufland din Mangalia.
Trei  mașini  s-au  tamponat.  La  fața  locului  au  acționat  o
ambulanță SMURD și una SAJ.

Sunt două victime: soț și soție, conștiente, cu traumatism
toracic. Amândoi au fost transportația la Spitalul Municipal
Mangalia.

Semiran  Abdurefi,  candidatul
USR  la  Primăria  Mangalia,
despre  Trenul  Metropolitan:
„Am  bucuria  și  mândria
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faptului că am muncit alături
de  colegii  mei  pentru  a
demara acest proiect”
23 mai 2024 12:32

Dream Big or go home: Trenul Metropolitan
Constanța – astăzi s-a făcut primul pas
concret pentru realizarea celui mai mare
proiect  de  infrastructură  pentru
transport  public  realizat  vreodata  in
cadrul Consiliului Județean Constanța – a
fost deschisă licitația pentru elaborarea
Studiului  de  oportunitate  necesar
implementării  proiectului  de  transport
public  de  tip  tren  metropolitan  la
nivelul județului Constanța.
Semiran Abdurefi, candidatul USR la Primăria Mangalia: „Acesta
este  unul  dintre  proiectele  prioritare  din  programul  de
dezvoltare  județeană  pe  care  USR  Constanța  și  l-a  asumat
public  încă  din  2020.  Am  candidat  cu  aceasta  viziune
îndrăzneață, pe care multi o considerau imposibilă, iar munca
noastră a început încă din primul an de la alegeri. De atunci,
am depus eforturi considerabile și constante pentru a putea fi
realizată  documentația  necesară  contractării  studiului  de
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oportunitate care va sta la baza acestui proiect de mobilitate
care va transforma total modul în care ne vom deplasa în
județul Constanța.

În toti acesti ani, alaturi de colegii mei Petre Enciu și
Dumitru Paris, am ales să ne concentram pe muncă, și nu pe
vorbe: multiple ședințe de lucru cu specialiști din domeniu,
cu  personalul  din  cadrul  Consiliului  Județean  Constanța
(cărora le mulțumesc foarte mult pentru răbdare și pentru
munca depusă), întâlniri cu primarii, cu conducerea regională
CFR, cu conducerea Consiliului Județean si multe alte acțiuni
pe care nu am ținut să punem accent mediatic. Tot acest efort
a  dus  la  punctul  concret  de  astăzi  –  licitația  pentru
contractarea acestui studiu fără de care nu se poate obține
niciun  ban  pentru  construirea  rețelei  de  trenuri
metropolitane.

Acest  proiect  va  fi  realizat  etapizat,
acoperind  judetul  Constanța  pe  cele  3
rute  feroviare  principale:  Constanța  –
Mangalia/  2  Mai,  Constanța  –
Năvodari/Corbu,  și  Constanța
Medgidia/Cernavodă,  cu  dezvoltarea
ulterioara  a  noi  conexiuni  cu  puncte
importante din judetul Constanța, cum ar
fi Aeroportul Mihail Kogălniceanu.
Este un proiect mare, o viziune îndrăzneață de modernizare a
transportului județean din Constanța și din acest motiv nu se
va face peste noapte, însă astăzi s-a deschis oficial drumul
concret pentru construirea acestei viziuni.

Chiar daca eu nu voi mai fi in Consiliul Județean atunci când
acest proiect va ajunge să fie implementat, am bucuria și
mândria faptului că am muncit alături de colegii mei pentru a



demara  acest  proiect  care  va  duce  la  dezvoltarea  socio-
economică a întregului județ Constanța pe termen mediu și
lung. Am insistat și ne-am luptat de-a lungul anilor pentru
acest  proiect,  iar  colegii  mei  din  viitorul  mandat  în
Consiliul Judetean vor continua munca pentru a duce acest
proiect la capăt.

Când prin politică reușesc să fac bine, atunci știu că tot
timpul consumat, efortul depus de-a lungul anilor și toate
luptele epuizante care par câteodată că sunt date cu morile de
vânt, nu au fost degeaba. Prin astfel de proiecte și prin
sprijinirea lor indiferent de culoarea politică a celor care
ocupa funcții de decizie, putem ridica județul Constanța la
adevăratul lui potențial.

Cu visuri îndrăznețe și cu multă muncă și determinare putem
mișca lucrurile în direcția corectă; din acest motiv nu voi
inceta niciodată lupta mea pentru a construi lucruri bune
pentru comunitate.

Indiferent de locul în care mă voi afla și de funcția pe care
o voi avea în viitor, mă voi lupta până la capăt pentru
proiectele și pentru ideile în care cred cu tărie că vor face
viața mai bună tuturor”.

Comandat de Uniunea Salvați România,
pentru Ediția de Sud, www.editiadesud.ro

CUI mandatar financiar coordonator: 41240005

Pe aceeași temă:

Semiran  Abdurefi,  candidatul  USR  Mangalia  la  funcția  de
primar – Principalele 16 realizări în calitate de consilier
județean

Semiran Abdurefi, candidatul USR pentru Primăria Mangalia:
„Tinerii  trebuie  susținuți,  lor  trebuie  să  le  asigurăm
viitorul”
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Au fost stabiliți președinții
și  locțiitorii  secțiilor  de
votare din județul Constanța
(DOCUMENT)
23 mai 2024 12:32

În urmă cu scurt timp au fost stabiliți, de către Biroul
Electoral Județean, președinții și locțiitorii secțiilor de
votare din județul Constanța.

Iată care sunt aceștia:

2024-05-20_180331 PV afisare judet

Primarul  Cristian  Radu  s-a
ales cu plângere din partea
candidatului  PSD  Mangalia,
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Paul  Foleanu  pe  motiv  că
încalcă legea electorală!
23 mai 2024 12:32

Candidatul  PSD  Mangalia  la  funcţia  de
primar,  Paul  Foleanu  a  formulat  către
Biroul  de  Circumscripţie  o  plângere
împotriva edilului Cristian Radu.
Paul Foleanu îl acuză pe primarul Cristian Radu, candidat la
alegerile locale din partea PNL, că nu respectă „condiţiile de
afişaj electoral prevăzute de art. 79 din Legea nr. 115/2015
pentru alegerea autorităţilor administraţiei publice locale”.

Iată, ce menţionează candidatul PSD Mangalia Paul Foleanu în
plângere: „În calitate de primar al municipiului Mangalia şi
candidat din partea PNL la alegerile locale din 09.06.2024,
Cristian Radu a amplasat în toate staţiile de autobuz de pe
raza municipiului Mangalia materiale publicitare cu caracter
discriminatoriu, în raport de candidatul PSD.

Astfel,  prin  aceste  materiale  amplasate  în  staţiile  de
autobuz,  candidatul  PNL  şi  primar  în  funcţie,  prezintă
realizările sale în calitate de primar, acestea având caracter
electoral ce nu respectă condiţiile legale. Or, în acest sens,
având în vedere prevederile Legii nr. 115/2015, potrivit cu
care  în  timpul  campaniei  electorale  se  amplasează  afişe
electorale doar în locurile special amenajate, solicităm să
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dispuneţi,  prin  decizie,  în  sarcina  autorităţii  locale,
ridicarea  acestora  de  pe  teritoriul  administrativ  al
municipiului  Mangalia”.

Un alt aspect care trebuie menţionat este acela că, pentru
prima dată, în 12 ani, panourile de afişaj electoral au fost
amplasate în zone slab circulate din Mangalia.

Mai exact, Primăria a montat şase panouri în oraş, iar al
şaptelea în staţiunea Neptun, în cartiere în care circulă
puţini cetăţeni. Inclusiv panoul cel mai vizibil care, zeci de
ani, era situat vizavi de Primărie, a dispărut.

Şi cum pentru alegerile din acest an nu mai sunt permise
bannerele,  mesh  –urile  care  acopereau  faţadele  blocurilor,
articolelele promoţionale (pixuri, brelocuri, agende, sacoşe,
tricouri etc.), petrecerile, ci doar aplicarea unui SINGUR
afiş  pe  panou,  contracandidaţii  actualului  primar  au  fost
nevoiţi să-şi mute campaniile pe reţelele sociale.

Fiind primar în funcţie, cu echipă şi fonduri plătite de la
stat, actualului primar îi este mult mai uşor să-şi desfăşoare
campania electorală, având la discreţie şi întreaga bază de
date  a  urbei.  Tocmai  de  aceea,  s-a  gândit,  poate,  să  le
îngreuneze  campania  celorlalţi  candidaţi,   creîndu-le  tot
felul de blocaje,

Revenind  la  plângerea  formulată  de  către  candidatul  PSD
Mangalia, Paul Foleanu, aceasta va fi analizată în cadrul BEC,
urmând să se ia o decizie pe care o vom anunţa ulterior.

Comandat de Partidul Social Democrat, filiala Constanța

Executat de SC News Edit Media SRL, portal www.editiadesud.ro

CMF 21240002

Pe aceeași temă:

Noi suntem pregătiți de schimbare! Voi ce alegeți pe 9 iunie?

https://editiadesud.ro/noi-suntem-pregatiti-de-schimbare-voi-ce-alegeti-pe-9-iunie-paragina-sau-schimbare/


Paragină sau schimbare?

(VIDEO) Paul Foleanu, candidatul PSD la Primăria Mangalia:
„Ne angajăm să producem SCHIMBAREA. Mangalia va fi cel mai
frumos oraș stațiune din România”

(VIDEO) Un copil de nouă ani
a  căzut  în  fânână,  la
Târgușor. Se urcase în pom,
după cireșe
23 mai 2024 12:32

Pompierii  din  Constanța  au  intervenit
pentru salvarea unui copil de 9 ani, care
a căzut într-o fântână, și a doi adulți
care au vrut să îl ajute și au rămas
blocați în puțul adânc de 19 metri, în
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localitatea Mireasa, comuna Târgușor.
Un băiat de nouă ani a căzut dintr-un pom în care se urcase
după cireșe, direct în fântână.

După el au intrat și doi adulți, care au rămas blocați în
fânâna fără apă.

ISU Constanța intervine la caz cu două mașini de descarcerare,
un echipaj SMURD și un elicopter.

Copilul a fost scos din fântână, consțtient și cooperant.
Acesta  are  un  traumatism  abdominal  și  a  fost  preluat  de
elicopterul SMURD care îl va transporta la Spitalul Județean
de Urgență Constanța.

ISU Constanța a precizat că se intervine și pentru scoaterea
celor doi adulți.

Pompierii au anunțat că unul dintre adulți a ieșit, iar cel
de-al doilea a fost scos din fântână de pompieri.
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